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Halina Owsianna 

Radna Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

                w nawiązaniu do zgłoszeń mieszkańców, również podczas 

spotkania z Panem Prezydentem chciałabym się dowiedzieć, jakie 

podjęto działania lub rozmowy z WORD‐em w sprawie rozwiązania 

problemów z przysłowiowymi „elkami” 

‐ proszę o odpowiedź, czy istnieje możliwość odciążenia naszej dzielnicy 

przez wyprowadzenie części kursantów w inne obszary naszego miasta, 

‐ czy przewiduje się oddanie ościennym gminom uprawnień 

egzaminacyjnych, co w znacznym stopniu uwolniłoby miasto od dużej 

ilości kursantów, 

‐ czy w walce ze smogiem wzięto pod uwagę liczbę samochodów 

przyjeżdżających do Poznania z ościennych gmin, na naukę jazdy przed 

każdym egzaminem,   

  ‐ czy zbadano, jaki wpływ na zanieczyszczanie środowiska mają pojazdy 

oznaczone „L” ( wszystkie manewry; rozruch, start samochodów 

odbywający się pod oknami domów jednorodzinnych, pod szkołami, w 

wąskich ulicach osiedla Starych Winograd). 



W tym miejscu, na wniosek mieszkańców proszę o podanie liczby szkółek 

zarejestrowanych w Poznaniu, liczby ośrodków przypisanych do 

Poznańskiego WORD‐u, liczby osób ubiegających się o prawo jazdy w 

ciągu jednego roku oraz ilość egzaminów praktycznych, odbywających się 

w jednym tygodniu ( o to wnioskują mieszkańcy).     

Jednocześnie, ponawiam prośbę o podjęcie stosownych działań i 

rozwiązań dotyczących funkcjonowania WORD‐u, szkółek nauki jazdy 

oraz uporządkowania poruszania się po pojazdów z oznacznikiem „L” po 

ulicach osiedla. Pragnę zaznaczyć, że pomoc obiecał też podczas 

styczniowego spotkania z radnymi osiedla Pan Poseł Bartłomiej 

Wróblewski.     
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